
Iz dela občinske
konference ZSMS

2. decembra je potekal skupen razgovor predstavnikov OK
ZSMS in predsedstva UNIS TOS, Udarna tema razgovora: inova-
tivna dejavnost. nadaljnie aktivnosli 0 0 ZSMS, jpd.

2. decembra je potekal razgovor s člani ZSMS. ki so delegati
v družbenopolitičnem zboru. Namen razgovora je bil predvsem
v okrepitvi delegatov v DPZ ter na tej osnovi ludi zagotoviti
moznosti za odločnejše zastopanje staližd 2SMS v skupščin-
skem sistemu.

2. decembra je 0 0 ZSMS na SNŠ organizirala okroglo mizo
o problematiki vzgoje in izobraževanja ter predmeta &TM.

3. decembra je potekala prva seja organizacijskega odbora
meseca bežigrajske mladine. Odbor je predlagal novo zasnovo
MBM, predvsem pa drugi čas izva|anja akiivnosti. Razpis bo
kmalu zunaj. PRICAKUJEMO PRIJAVE!

4. do 6. decembra je potekalo tridnevno usposabljanje štaba
MPE »Rešiška čela- Usposabljanje sta omogočila Občinski
svet ZSS Lj. Bežigrad in DO Varnost TOZD Varovanje premože-
nja Lj Bežrgrad, ki |e pohodnikom omogočila nastanitev
pohodnikov v njrhovem domu na Planini pod Golico. Bilo je
enkratno.

8. decembra |e 0 0 ZSMS na srednji vzgojiteljski Soli organi-
zirala okroglo mlzo o vzgojno-izobraževalnem procesu na nji-
hovi fioli. Razprava je polekala v prijetnem vzdušju dialoga med
proiesorji in dijakinjami.

10. decembra je polekal seminar za predsednike in sekretarje
0 0 ZSMS. Na seminarju je tov. Janez Stanič podal temo "Od
oktobra do perestrojke«. Bogomil Ferfita pa temo -Poti in
stranpoti svetovnega socializma.«

10. decembra je 0 0 ZSMS Elma POS izvedla konferenco 0 0
ZSMS

10. decembra je potekala seja komisije za usmerjeno izobra-
ževanje. Predsedntki in sekretarji 0 0 ZSMS v ŠSUI so se dogo-
vorili o skupnem nastopu srednješolcev na srečanju v Slovenj
Gradcu.

10. decembra je potekala seja odbora za ustanovitev Kluba
mladih raziskovalcev. Dogovorili smo se. da pripravimo prvo
sejo Kluba v mesecu februarju.

14. decembra: pripravljen je bil delovni dogovor predsedni-
kov 0 0 ZSMS v OZD s področja industrije, a se ga je udeležil le
predstavnrk Energoinvesta.

15. decembra je 0 0 ZSMS IMP Elektromotor tzvedla volilno-
programsko konlerenco. Dosedaniemu predsedniku 0 0 ZSMS
Romanu Vrenjaku so podaijšali mandat za nadaljnji dve leti, za
sekretarja izvolili Stanko Obran, za blagajnika Marijo Jurca, za
člane P 0 0 ZSMS pa Igorja Kremenška in Tomaža Mlakarja.

16. decembra je polekal razgovor predsednlkov 0 0 ZSMS \z
OZD s področja Irgovinske dejavnosti.

17. decembra je potekal razgovor predsednikov 00 ZSMS
s področia VVO in sociate. Tutti tokrat je bile uOelBtba slaba

21. dscembra ]e potekala seja OO ZSMS Varnost. Dogovorili
so se za delo v letu 1988.

21. decembra je potekata 19. seja predsedstva OK ZSMS
skupaj s predsedstvom ZSMJ v vojaSnici Ljubo Šercer. Dogovo-
rili smo se o akttvnostih v letu 1988 ter ocenill deiavnost v letu
1988.

24. decembra je potekal delovni razgovor predsednikov 0 0
ZSMS s podrodja gradbeništva.

28. decembra: predsednik IS Branko Drobnak in predsednik
OK ZSMS Bogdan Urbar sta sprejela na delovni razgovor člane
DO PRIS V razgovoru so ocenili probleme, s katerimi se sreču-
jejo mafe produkcijske enote v procesu ustanavljanja ter se
dogovorili za akiivnosti za premagovanje le-teh.


